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Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
6. Informacje Wójta Gminy o pracach między sesjami. 
7. Zapytania i interpelacje. 
8. Uchwały: 
a. Nr XX/ /08 - podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze przetargu 
nieograniczonego ustnego lokalu mieszkalnego nr 3 znajdującego się w 
budynku nr 3 połoŜonego na działce numer 116/2  o powierzchni ogólnej 2821 
m2  w udziale 300/2821 w Kończewicach. 
b. Nr XX/ /08 - podjęcie uchwały w sprawie zasad wynagradzania 
nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i 
za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, a takŜe 
wysokości, szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatku 
mieszkaniowego. 
c. Nr XX/ /08 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2009 rok. 
d. Nr XX/ /08 - podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu 
udzielania ulg w zakresie umorzeń, odroczeń lub rozkładania spłaty na raty 
naleŜności pienięŜnych gminy i jej jednostek organizacyjnych, do których nie 
stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa oraz wskazanie organu 
lub osoby do tego uprawnionych. 
e. Nr XX/ /08 - podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy 
Miłoradz na okres od 1.03.2009r. do 28.02.2010r. 
f. Nr XX/ /08 - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w 
roku 2009 przez Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego. 
g. Nr XX/ /08 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy 
Miłoradz na rok 2009. 
h. Nr XX/ /08 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 
2008 (zmiana VI). 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
10. Wolne wnioski i oświadczenia. 
11. Zakończenie obrad.  
         
Obrady Rady Gminy poprzedził występ dzieci ze Szkoły Podstawowej w 
Kończewicach. Dzieci zaprezentowały przedstawienie jasełkowe. 
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Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska podziękowała dzieciom i nauczycielom za przygotowanie i 
zaprezentowanie programu artystycznego. 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska otworzyła XX Sesję Rady Gminy Miłoradz. 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska powitała przybyłych Radnych, Wójta Gminy, zaproszonych gości, 
Sołtysów i pracowników urzędu (listy obecności stanowią załącznik Nr 1, 2 i 3 
do protokołu), stwierdziła na podstawie listy obecności radnych prawomocność 
obrad – na stan 15 radnych udział w posiedzeniu bierze 14 radnych. 
 
Ad. 3 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska odczytała porządek obrad XX Sesji, następnie zapytała, kto z radnych 
ma uwagi do porządku obrad. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Porządek obrad XX Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska zwróciła się do Radnych, czy wnoszą uwagi do protokołu z poprzedniej  
XIX Sesji.  
Uwag nie wniesiono. 
 
Protokół z XIX Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym został 
przyj ęty jednogłośnie. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poinformowała radnych, Ŝe w okresie między sesjami uczestniczyła 
dnia 6 grudnia w VIII Turnieju szachowym im. Mirosława Gardzielewskiego. 
Stwierdziła, Ŝe turniej cieszy się coraz większą popularnością, gdyŜ z roku na 
rok jest większa liczba uczestników. 
Dnia 14 grudnia uczestniczyła w uroczystym odpaleniu lampek na choince w 
Pogorzałej Wsi.  
Ponadto 19 grudnia została zaproszona na uroczyste poświęcenie 6 radiowozów 
w Komendzie Powiatowej Policji w Malborku. 
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Ad. 6 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński przedstawił informację o swojej 
działalności i realizacji zadań w okresie między sesjami.  
Podziękował radnym, sołtysom za uczestnictwo w pogrzebie zmarłej Ireny 
Topór. 
Poinformował, Ŝe uczestniczył w obchodach Dnia Seniora w trzech sołectwach.  
Ponadto uczestniczył w spotkaniu z dyrekcją Polskiego Górnictwa Naftowego i 
Gazownictwa na którym omawiano moŜliwości dostarczania gazu ziemnego na 
teren naszej gminy.  
Uczestniczył w spotkaniu wójtów i starosty malborskiego, które dotyczyło 
poprawy stanu dróg powiatowych na terenie powiatu i wyasygnowaniu na 
remonty środków finansowych w roku 2009. 
Poinformował, Ŝe w dniach 4 – 5 grudnia uczestniczył w szkoleniu Społecznej 
Rady Zatrudnienia. Stwierdzono, Ŝe następuje wzrost bezrobocia, który wg 
opinii analityków będzie wzrastał. 
Odbyła się otwarta dyskusja na temat ferm wiatrowych, które mają powstać na 
naszym terenie. W dyskusji wzięło udział kilkanaście osób. Firma będzie 
musiała wybudować linię przesyłową do Malborka – Wielbark, aby tam 
dostarczać wyprodukowaną energię elektryczną. 
Dnia 8 grudnia odbyło się spotkanie dyrektorów szkół z właścicielem firmy 
Rydwan, przewoźnikiem świadczącym przewozy szkolne. Poruszono kwestę 
spóźniania się autobusów. Właściciel firmy Rydwan Pan Krzysztof śurawski 
poinformował, Ŝe jest małe zainteresowanie ze strony mieszkańców przewozami 
liniowymi w kierunku Malborka. 
Dnia 11 grudnia odbyło się spotkanie z inicjatywy Pomorskiego Stowarzyszenia 
Gmin Wiejskich w sprawie rozdziału środków unijnych z RPO. Na działania 
związane z ochroną środowiska (kanalizacja) ma zostać w I kwartale 2009r. 
ogłoszony nabór wniosków. Zebrani wyrazili opinię, Ŝe rozliczenie inwestycji 
powinno nastąpić w ciągu jednego kwartału od dnia złoŜenia dokumentacji 
rozliczeniowej oraz wprowadzenia moŜliwości zaliczkowania inwestycji ze 
strony Urzędu Marszałkowskiego. 
Ponadto uczestniczył we wręczeniu honorowym krwiodawcom nagród z okazji 
Dnia Krwiodawstwa. 
Uczestniczył w VIII Turnieju szachowym im. Mirosława Gardzielewskiego. 
Ponadto wziął udział w otwarciu kompleksu boisk Orlik w Starym Polu. 
Dnia 19 grudnia został zaproszony na uroczyste poświęcenie 6 radiowozów w 
Komendzie Powiatowej Policji w Malborku. 
Poinformował, Ŝe zakończyła się kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
która rozpoczęła się we wrześniu br.   
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Ad. 7 
Sołtys Ogorzałej Wsi Pan Tadeusz Milarski poprosił o informację, czy w 
mieszkaniu Pani Pankau będzie wymieniona instalacja elektryczna i licznik 
elektryczny.  
 
Radna Pani Anna Grabowska poprosiła o interwencję w sprawie wycofania 
przez Veolię Tczew autobusów kursowych w sobotę i niedzielę. 
Ponadto poinformowała, Ŝe zdewastowany jest przez duŜe samochody chodnik 
koło przystanku autobusowego na osiedlu w Miłoradzu. 
 
Ad. 8 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poprosiła Z-cę Przewodniczącego Rady Gminy Pana Ryszarda Bolka o 
prowadzenie dalszej części obrad. 
 
a. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze przetargu nieograniczonego 
ustnego lokalu mieszkalnego nr 3 znajdującego się w budynku nr 3 połoŜonego 
na działce numer 116/2  o powierzchni ogólnej 2821 m2  w udziale 300/2821 w 
Kończewicach. 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji 
Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XX/161/08 Rady Gminy Miłoradz z dnia 20 grudnia 2008 roku 
w sprawie sprzedaŜy w drodze przetargu nieograniczonego ustnego lokalu 
mieszkalnego nr 3 znajdującego się w budynku nr 3 połoŜonego na działce 
numer 116/2  o powierzchni ogólnej 2821 m2  w udziale 300/2821 w 
Kończewicach w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
b. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 
niektórych innych składników wynagrodzenia, a takŜe wysokości, 
szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego. 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji 
Rady Gminy, protokół z przeprowadzonych uzgodnień stanowi załącznik nr 4 
do protokołu. 
 
Radna Pani Renata Olszewska poinformowała, Ŝe komisja odbyła spotkanie z 
przedstawicielami związków zawodowych nauczycieli, na którym jednym 
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punktem spornym była kwota za wychowawstwo klasy. Po dyskusji ustalono, Ŝe 
dodatek za wychowawstwo klasy będzie wynosił 65zł. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XX/162/08 Rady Gminy Miłoradz z dnia 20 grudnia 2008 roku 
w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy 
oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, a takŜe wysokości, 
szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego 
w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
c. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych na 2009 rok. 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji 
Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XX/163/08 Rady Gminy Miłoradz z dnia 20 grudnia 2008 roku 
w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych na 2009 rok w głosowaniu jawnym została 
przyj ęta jednogłośnie. 
 
d. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu udzielania ulg w 
zakresie umorzeń, odroczeń lub rozkładania spłaty na raty naleŜności 
pienięŜnych gminy i jej jednostek organizacyjnych, do których nie stosuje się 
przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa oraz wskazanie organu lub osoby do 
tego uprawnionych. 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik wyjaśniła, Ŝe projekt uchwały 
dotyczy odraczania terminów zapłaty, rozkładania na raty, bądź umorzenia 
wierzytelności Gminy Miłoradz i jednostek organizacyjnych z tytułu naleŜności 
pienięŜnych, do których nie stosuje się przepisów Ordynacji podatkowej. Ww. 
projekt uchwały odnosi się do dłuŜników znajdujących się w trudnej sytuacji 
materialnej oraz do zmarłych dłuŜników, którzy nie pozostawili spadkobierców. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XX/164/08 Rady Gminy Miłoradz z dnia 20 grudnia 2008 roku 
w sprawie szczegółowych zasad i trybu udzielania ulg w zakresie umorzeń, 
odroczeń lub rozkładania spłaty na raty naleŜności pienięŜnych gminy i jej 
jednostek organizacyjnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – 
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Ordynacja podatkowa oraz wskazanie organu lub osoby do tego 
uprawnionych w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
e. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miłoradz na okres 
od 1.03.2009r. do 28.02.2010r. 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach w komisjach 
Rady Gminy. Wniosek o zatwierdzenie taryf stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 
Poinformował zebranych, Ŝe radni mając na uwadze starania o pozyskanie 
funduszy unijnych na kanalizację gminy w celu uniknięcia odrzucenia wniosku 
ze względu na dopłatę do ścieków z budŜetu gminy, zajęli stanowisko, Ŝe nowe 
taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 
nie będą dotowane ze środków budŜetu gminy. 
 
Radny Pan Wacław Podgórski zapytał się o opłatę stałą abonencką za wodę. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński wyjaśnił, Ŝe jest to opłata za posiadany 
licznik, za który płacimy 50% stawki za 1m3 wody miesięcznie. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie omawiany projekt uchwały. 
 
Uchwała Nr XX/165/08 Rady Gminy Miłoradz z dnia 20 grudnia 2008 roku 
w sprawie zatwierdzenia taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miłoradz na okres 
od 1.03.2009r. do 28.02.2010r w głosowaniu jawnym została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
f. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w roku 2009 przez Gminę 
Miłoradz dla Powiatu Malborskiego.  
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji 
Rady Gminy. 
 
Uchwała Nr XX/166/08 Rady Gminy Miłoradz z dnia 20 grudnia 2008 roku 
w sprawie udzielenia dotacji celowej w roku 2009 przez Gminę Miłoradz 
dla Powiatu Malborskiego w głosowaniu jawnym została przyjęta 
jednogłośnie. 
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g. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Miłoradz na rok 2009. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poinformował, Ŝe przedstawiony projekt 
uchwały określa działania i priorytety na najbliŜszy rok. NajwaŜniejsze zadania 
to poprawa stanu dróg i kontynuacja kanalizacji gminy. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poprosił o 
stanowiska w sprawie omawianego projektu poszczególne komisje Rady 
Gminy. 
Komisja Społeczna – za projektem ww. uchwały, 
Komisja Rozwoju Gospodarczego – za projektem ww. uchwały, 
Komisja Rewizyjna – za projektem ww. uchwały, 
Komisja Finansowa – za projektem ww. uchwały. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poprosił Skarbnik 
Gminy o odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 
uchwalenia budŜetu na 2009r. 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik odczytała uchwałę Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w sprawie uchwalenia budŜetu na 2009 r., która stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poinformował, Ŝe 
ma obawy i wątpliwości do projektu uchwały budŜetowej. Stwierdził, Ŝe 
wzrośnie znacząco zadłuŜenie naszej gminy, gdyŜ bardzo duŜe środki finansowe 
przekazujemy na remont drogi powiatowej, a od czterech lat nie 
wyremontowaliśmy chodnika w Kończewicach, czy nie wyremontowaliśmy 
drogi w kierunku Lisewa, gdzie jest bardzo duŜy ruch samochodów. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska wyraziła opinię, Ŝe budŜet na 2009 r. jest realizacją strategii, którą 
przyjęła obecna Rada Gminy na podstawie, której najwaŜniejszymi 
inwestycjami są: kanalizacja i remonty dróg.  Przygotowania do 
przedstawionego projektu budŜetu trwały od dłuŜszego czasu. Zdaje sobie 
sprawę, Ŝe jest to budŜet trudny ale wierzy, Ŝe uda się go zrealizować. Ponadto 
stwierdziła, Ŝe radni na sesjach w przyszłym roku będą mogli wprowadzać 
korekty do uchwały budŜetowej, w przypadku gdyby jakaś inwestycja nie 
została zrealizowana. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski wyraził opinię, Ŝe w gminie są dwa 
priorytetowe zadania do zrealizowania, są to drogi i kanalizacja.  
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Remont dróg powiatowych ze środków finansowych powiatu jest nie moŜliwy 
do zrealizowania i od kilku lat wszystkie remonty na naszym terenie odbywają 
się przez współfinansowanie środkami finansowymi Gminy Miłoradz. 
Natomiast w kwestii kanalizacji i oczyszczalni ścieków stwierdził, Ŝe w 
przyszłym roku radni na posiedzeniach w komisjach muszą określić koncepcję 
działań. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poinformował, Ŝe droga na Lisewo, 
odcinek Stara Wisła – Kończewice i dokończenie drogi na Mątowy Wielkie ma 
zostać wyremontowany metodą nakładkową w przeciągu dwóch najbliŜszych 
lat. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie projekt ww. uchwały. 
 
Uchwała Nr XX/167/08 Rady Gminy Miłoradz z dnia 20 grudnia 2008 roku 
w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Miłoradz na rok 2009 w głosowaniu 
jawnym została przyjęta 12 głosami za i 2 głosami wstrzymującymi się. 
 
h. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2008 (zmiana VI). 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik omówiła zmiany w budŜecie: 
RÓśNE ROZLICZENIA 
W rozdziale 75818 – Rezerwy ogólne i celowe zmniejsza się plan rezerwy 
celowej o kwotę 5.500zł. 
OŚWIATA I WYCHOWANIE 
W rozdziale 80101 – w Szkole Podstawowej w Miłoradzu zmniejsza się plan 
wydatków bieŜących na pochodne od wynagrodzeń o kwotę 6.200zł i pozostałe 
wydatki bieŜące o kwotę 200zł. W Szkole Podstawowej w Kończewicach 
zmniejsza się plan wydatków bieŜących na wynagrodzenia o kwotę 2.500zł, 
pochodne od wynagrodzeń o kwotę 2.500zł, jednocześnie zwiększa się plan 
wydatków bieŜących o kwotę 5.000zł z przeznaczeniem na wykonanie instalacji 
elektrycznej w szkole. 
W rozdziale 80104 – Przedszkola zwiększa się plan wydatków bieŜących na 
wynagrodzenia o kwotę 3.100zł z przeznaczeniem na wypłatę wynagrodzeń dla 
pracowników. 
W rozdziale 80110 – Gimnazja zmniejsza się plan pozostałych wydatków 
bieŜących o kwotę 2.500zł, jednocześnie zwiększa się plan wydatków na 
wynagrodzenia o w/w kwotę z przeznaczeniem na wypłatę wynagrodzeń dla 
pracowników. 
W rozdziale 80113 – DowoŜenie uczniów do szkół zmniejsza się plan 
pozostałych wydatków bieŜących o kwotę 1.400zł. 
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W rozdziale 80148 – Stołówki szkole zwiększa się plan wydatków bieŜących na 
wynagrodzenia o kwotę 3.100zł z przeznaczeniem na wypłatę wynagrodzeń dla 
pracowników. 
EDUKACYJNA OPIEKA WYCHOWAWCZA 
W rozdziale 85401 – w Świetlicy szkolnej w Miłoradzu zmniejsza się plan 
wydatków bieŜących o kwotę 300zł, jednocześnie zwiększa się plan wydatków 
na wynagrodzenia o kwotę 300zł i pozostałe wydatki bieŜące o kwotę 1.600zł. 
KULTURA FIZYCZNA I OCHRONA DZIEDZICTWA NARODOWEGO 
W rozdziale 92109 – Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby zwiększa się plan 
dotacji o kwotę 5.500zł z przeznaczeniem na wypłatę wynagrodzenia i 
pochodnych od wynagrodzeń dla pracowników. 
Plan przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej  
Wprowadzono § 4610 – koszty postępowania sądowego i prokuratorskiego z 
kwotą 4.000zł z przeznaczeniem na dokonanie opłaty w celu wyegzekwowania 
naleŜności  za wycięcie drzewa.  
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poprosił o 
informację w sprawie przesuniętych środków finansowych na zakup materiałów 
do remontu łazienek w Szkole Podstawowej w Kończewicach. 
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kończewicach Pan Sławomir Zirra 
poinformował, Ŝe środki finansowe zostały przeznaczone na remont instalacji 
elektrycznej. Podziękował za dofinansowanie wykonania monitoringu szkoły i 
terenu wokoło szkoły. 
W temacie remontu łazienek poinformował, Ŝe remont jest bardzo kosztowny 
gdyŜ naleŜy wymienić w łazienkach wszystkie instalacje, a koszt remontu 
wynosi ponad 40 tys. zł. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie projekt ww. uchwały. 
 
Uchwała Nr XX/168/08 Rady Gminy Miłoradz z dnia 20 grudnia 2008 roku 
w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2008 (zmiana VI) w głosowaniu 
jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 9 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński w odpowiedzi na zapytania i interpelacje, 
poprosił dyrektora Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej Pana Karola 
Grabowskiego o wyjaśnienie w sprawie remontu instalacja elektrycznej i 
wymiany licznika poboru energii. 
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Dyrektor Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej Pan Karol 
Grabowski poinformował, Ŝe wystąpił do Zakładu Energetycznego o wymianę 
licznika elektrycznego. Natomiast w sprawie instalacji elektrycznej Pani Pankau 
stwierdził, Ŝe korzysta z niej Pan Milarski, gdyŜ elektryk po oględzinach 
instalacji stwierdził, Ŝe są tzw. wcinki w instalację.  
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński w odpowiedzi na zapytania Radnej Pani 
Anny Grabowskiej stwierdził, Ŝe ze względu na zmianę prezesa jest planowane 
spotkanie z nowym prezesem Veoli po Nowym Roku. W sprawie zawieszenia 
kursów autobusów zostały z urzędu wysłane pisma do dyrekcji przewoźnika 
oraz do koordynatora w Gdańsku. 
Naprawa chodnika koło przystanku będzie moŜliwa w przyszłym roku, gdy 
zostaną zatrudnieni pracownicy robót publicznych.  
 
Ad. 10 
Radny Pan Władysław Strąk zapytał się, czy cena za 1m3 gazu jest realna. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński w odpowiedzi stwierdził, Ŝe na spotkaniu 
dyrekcja poinformowała, Ŝe obowiązuje ich cennik jednolity na cały kraj. Firma 
jest bardzo zainteresowana gazyfikacją naszego terenu. 
 
Radny Pan Stanisław Górczyński stwierdził, Ŝe na drodze powiatowej w 
Miłoradzu są duŜe dziury i poprosił aby poinformować starostwo o ich załatanie. 

Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński w odpowiedzi stwierdził, Ŝe pisma poszły i 
otrzymał odpowiedź, Ŝe w bieŜącym roku brak środków finansowych na prace 
związane z usuwaniem dziur w drogach. 

Radny Pan Tadeusz Majewski poprosił aby udostępnić sołtysom informację 
kto jest odpowiedzialny (nr telefonu) za odśnieŜanie dróg, aby w okresie 
świątecznym moŜna było interweniować.  

Radna Pani Małgorzata Kielar podziękowała dzieciom za przygotowanie 
występu z okazji Dnia Seniora w Pogorzałej Wsi. 
 
Ad. 11 
Przewodniczący Rady Gminy Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska ogłosiła 
zakończenie obrad oraz podziękowała za udział w obradach XX Sesji Rady 
Gminy Miłoradz. 
 
 

PRZEWODNICZĄCY RADY 
 

Katarzyna Kostrzewa - Rzoska 


